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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 1 februari 2021

Fractie Vraag
AB Taskforce eenzaamheidsbestrijding bij jongeren

Gemeenten krijgen 58,5 miljoen euro van het kabinet om gedurende de winter activiteiten te organiseren met en voor jongeren en 
jongvolwassenen. Dat heeft het ministerie van VWS bekendgemaakt. Jongeren ervaren door de coronamaatregelen- meer dan andere 
leeftijdsgroepen- mentale gezondheidsproblemen zoals eenzaamheid, somberheid en angst. Het extra geld is bedoeld om hen meer perspectief 
te bieden in coronatijd. Met het 'Jeugdpakket' kunnen gemeenten kleinschalige, coronabestendige activiteiten organiseren met en voor 
jongeren. Onze jonge raads- en burgerleden verzoeken het college om met hun in gesprek te gaan en activiteiten te ontplooien. Dit omdat zij 
als  jongeren veel beter weten welke activiteiten aansluiten bij de (be)leefwereld van jongeren. 
 Is het mogelijk dat een dergelijke taskforce in het leven wordt geroepen, zodat er snel activiteiten  voor jongeren georganiseerd kunnen 

worden? Graag een reactie van het college hierop.

CDA ---

VSP Terugbetalen gelden door bijstandsgerechtigde
De gebeurtenis in de gemeente Wijdemeren dat een bijstandsvrouw € 7000 terug moet betalen i.v.m. boodschappen die zij regelmatig kreeg van 
haar moeder heeft in de media/sociale media en daarbuiten heel veel stof doen opwaaien. Eigenlijk is het gewoon te gek voor woorden als 
ouders hun kinderen willen helpen met de eerste levensbehoefte en dat is voedsel op zulke wijze behandeld en vernederd worden. Bijstand is 
het laatste vangnet als je geen ander inkomsten hebt en is beslist geen vetpot, maar wel een recht. En wat is dan het verschil als iemand hulp 
krijgt van de voedselbank is de essentiële vraag die je hier kunt stellen. Je hoeft dat toch ook niet te melden. In heel Nederland schijnt op dit 
gebied nog altijd een grote heksenjacht te zijn. N.a.v. het bovenstaande hebben wij de volgende vragen:
 Hoe is het gesteld hier in Valkenburg a/d Geul m.b.t. de criteria ’s i.v.m. terugvordering van bijstand?
 Zijn hier vergelijkbare zaken aan de orde geweest?
 Binnen de landelijke wetgeving hebben gemeentes bepaalde beleidsvrijheid en kunnen per situatie bepalen hoe te handelen.
 Hoe gaat men hier binnen de gemeente Valkenburg aan de Geul mee om?

Dumpen mondkapjes
Sinds het verplicht dragen van een mondkapje in de openbare ruimte en winkels kom je overal en steeds meer gebruikte mondkapjes tegen die 
gedumpt worden in de openbare ruimte. Het is natuurlijk niet het enigste wat je tegenkomt van gedumpt afval in de openbare ruimte, maar in 
tegensteling tot b.v. sigarettenpeuken, plastic, blik en kauwgum is het niet alleen schadelijk voor het milieu. Nee, er ligt een heel ander gevaar 
aan ten grondslag en dat is dat het ook een risico vormt voor de gezondheid van andere mensen omdat een mondkapje geïnfecteerd kan zijn met 
het coronavirus. Mensen die dit doen zijn gewoon viespeuken.
N.a.v. het bovenstaande hebben wij de volgende vragen:
 Is het college bereid meer voorlichting te geven via de sociale/regionale media en de Mazjerang dat het dumpen van gedragen mondkapjes 

niet alleen een vervuiling van het milieu is, maar ook een bedreiging voor de volksgezondheid?
 Is het college bereid dat in de openbare ruimte (in de buurt van de supermarkten) speciale afvalbakken voor gedragen mondkapjes geplaatst 

worden om vervuiling en bedreiging van de volksgezondheid te voorkomen?
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 Is het college bereid er zorg voor te dragen dat er handhavend opgetreden gaat worden tegen de viespeuken die gedragen mondkapjes 
dumpen in de openbare ruimte?

Haalbaarheidsonderzoek SV Geuldal
Kunnen wij de laatste stand van zaken krijgen n.a.v. het verzoek van  SV Geuldal m.b.t. een financieel haalbaarheidsonderzoek voor een nieuwe 
accommodatie?

PGP Kindregeling in het armoedebeleid
In de raadsvergadering van 14 december 2020 is volgens ons afgesproken dat het VVD voorstel over het nog verder verruimen van de kindregeling 
in het armoedebeleid in de eerstvolgende commissie SD zou worden besproken. De ambtelijke kant zou een berekening maken en aan de hand 
daarvan zou de commissie en de raad zich hierover buigen. Bij het voorbereiden van deze commissie zien wij dat dit onderwerp niet 
geagendeerd staat. 
 Zou de wethouder kunnen uitleggen hoe dit zit?

VVD Opschorten huur velden voetbalclubs 
In de gemeente Haarlemmermeer willen tien voetbalclubs dat de gemeente de huur van hun velden opschort. Veel amateurclubs zitten in 
geldnood doordat de kosten gelijk blijven, terwijl inkomsten uit bijvoorbeeld kantines weggevallen zijn. De gemeente Valkenburg aan de Geul 
probeert d.m.v. uitstel maatschappelijke huur verenigingen tegemoet te komen. I
 Is de wethouder ervan op de hoogte dat er via de TVS regeling een potje is voor de huur van sportaccommodaties? 
 Heeft de wethouder hier een beroep op gedaan? 
 Zo ja, heeft dit resultaat? 
 Zo nee, waarom niet? 
Tegemoetkoming verhuurders sportaccommodaties COVID-19 | Subsidie | Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen (dus-i.nl))

Evaluatie procesregisseur
Helder en gedegen schrijven voor wat betreft het effect financieel.
 Zijn er ook effecten op kwalitatief gebied, aangezien deze ook geformuleerd staan in het schrijven als resultaat van de inzet van de 

procesregisseur? 
 Wat wordt de insteek van het gesprek met sociale zaken Maastricht Heuvelland? 
 Wat kan c.q. moet het opleveren voor de jeugd in Valkenburg e.o.?
 Is er toename van mensen met psychische problemen binnen de gemeente? 


